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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/21 
z XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie 

z dnia 8 listopada 2021 r. 
od godz. 11:02 do godz. 11:51 

 
                                                Proponowany porządek obrad 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 

2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na 

lata 2021- 2038, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r. 

3)    w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych, 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych nad 

jeziorem Jeziorak w miejscowości Skitławki, w obrębie ewidencyjnym 

Śliwa, w gminie Zalewo, 

5) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Zalewo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

 
4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad.           

 

Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Krzysztof 

Gawryś Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie.  

 



Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś stwierdził, że na sali znajduje się 8 

radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał 

(lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1). 

Wiceprzewodniczący oddał głos Burmistrzowi Zalewa, na którego wniosek została 

zwołana sesja. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że głównym powodem wnioskowania o 

zwołanie sesji nadzwyczajnej jest rozstrzygnięcie przetargu na przebudowę drogi 

gminnej w Gajdach (złożono 4 oferty). Brakuje kilku tysięcy złotych, aby mógł 

podpisać umowę z wykonawcą najtańszej oferty, która wynosi 895.500 zł. Trzeba 

także zabezpieczyć środki na nadzór inwestorski i zakup tablic informacyjnych. 

Ponadto Gmina otrzymała 560.000 zł. rekompensaty subwencji ogólnej, które to 

środki należy wprowadzić do budżetu.  

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 8 radnych, nikt nie był przeciw, nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 1 radny nie oddał głosu. Porządek obrad został 
przyjęty. 
 

Ad. 3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo 
na lata 2021- 2038. 

 

Następnie wyjaśniła, że zmianie uległa kwota dochodów i wydatków. Kwota deficytu  

i zadłużenia na 2021r. oraz lata kolejne pozostaje bez zmian. W załączniku nr 2 

zwiększono wydatki na zadanie „Budowa drogi w miejscowości Gajdy”, do WPF 



przeniesiono zadanie „Wykonanie dokumentacji projektowej dotyczącej dróg 

gminnych” oraz zwiększono wydatki na opracowanie miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego na lata 2021- 2023. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński dodał, że w ramach „Polskiego Ładu” Gmina 

otrzymała deklarację przyznania środków na wykonanie pięciu ciągów 

komunikacyjnych o łącznej długości około 11 km. oraz na zagospodarowanie 

nadbrzeża jeziora Ewingi w Zalewie w ciągi pieszo- rekreacyjne na odcinku od plaży 

do rzeczki Zalewki.  

 

Radny Alfred Truszkowski zapytał, jakie ciągi komunikacyjne mają być wykonane w 

ramach przyznanych środków. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński odpowiedział, że pierwotnie planowano zgłosić 12 

dróg, ale kryteria skorygowały plany. Zgłoszono kontynuację drogi Sadławki- Zalewo, 

drogę Tarpno- Pozorty, drogę Urowo- Murawki, kontynuację drogi Huta Wielka – 

Duba oraz drogę Wieprz- Sztekiel (I etap). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały 

nr 2.  

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 

 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r, 
 

O godzinie 11:13 na sesję przybył Radny Krzysztof Przybylski.  
 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński oraz Skarbnik Gminy udzielili wyjaśnień 

dotyczących zmian  w budżecie gminy.  

 

Radny Alfred Truszkowski zapytał, od kogo wpłynęła darowizna dla Urzędu oraz 

poprosił o uszczegółowienie wydatków bieżących na zakup usług. 

 



Skarbnik Gminy Alina Błażewicz wyjaśniła, że środki są tak ujmowane, aby nie 

wpływało to na równowagę budżetową.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że darowizna związana jest z 

opracowaniem planu miejscowego terenu należącego do osoby fizyczną i na ten cel 

przeznaczona.   

 

W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś 

poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 1. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały 

nr 2. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński podziękował Radnym za podjęte uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 

 
3)  w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

środków transportowych. 
 

Radny Mirosław Czyszek powiedział, że zauważył, iż niektóre autobusy mają tablice 

rejestracyjne z literą E (z Francji). Zapytał, czy to jest źródło spadku pojazdów do 

opodatkowania.  

 



Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, iż możliwe, że transport dla osób 

fizycznych przestaje być opłacalny. Tendencje i trendy nie są znane. Nie odpowie na 

pytanie, dlaczego spada liczba pojazdów do opodatkowania.  

 

W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Cezary Trukawka odczytał projekt uchwały 

 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych nad 
jeziorem Jeziorak w miejscowości Skitławki, w obrębie 
ewidencyjnym Śliwa, w gminie Zalewo. 

 

Radny Mirosław Czyszek zapytał, jakie są założenia planu. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Cezary Trukawka założeniem jest szeroko rozumiana turystyka.  

 

W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 

  



Inspektor w Referacie Rozwoju Lokalnego Barbara Pawelczyk odczytała projekt 

uchwały  

 

5) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Zalewo z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego  i o wolontariacie na rok 2022. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński przypomniał, że Program podejmowany jest 

corocznie. Najistotniejszy jest zakres podejmowanej współpracy z organizacjami 

pozarządowymi.  

W stosunku do roku bieżącego uległ zmianie poprzez włączenie nowego zadania.  

 

Inspektor w Referacie Rozwoju Lokalnego Barbara Pawelczyk powiedziała, że nowe 

zadanie to „Organizacja zbiórek harcerskich oraz wycieczek krajoznawczych na 

terenie Gminy Zalewo  

w celu urozmaicenia czasu wolnego dzieci i młodzieży oraz budowanie harcerstwa 

na terenie Gminy Zalewo”. Organizacja składająca wniosek wnioskowała na to 

zadanie o 2.000 zł. Pozostałe zadania w swoim zakresie i kwotach pozostały na 

poziomie roku bieżącego.  

 

Radny Alfred Truszkowski zapytał, kto ma chęć odbudowy harcerstwa na terenie 

gminy.  

 

Inspektor w Referacie Rozwoju Lokalnego Barbara Pawelczyk odpowiedziała, że 

zadanie zgłosił Związek Harcerstwa Polskiego Hufiec Iława.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że planuje się ożywić ruch harcerski na 

terenie gminy z ukierunkowaniem na sporty i rekreację wodną. 

 

W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 



Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu.  
 

Ad. 4. Sprawy różne. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poinformował, że na rzecz zalewskiego 

sportowca trenującego sporty walki, który zakwalifikował się do Mistrzostw Europy 

Radni zebrali 1300 złotych. Środki zostały na wyjazd na Mistrzostwa przekazane 

zostały matce dziecka.  

 

Radny Jan Gal poinformował, że tablica ogłoszeniowa w Bartach została 

zamontowana w złym miejscu (blisko drogi). Proponuje, aby tablicę ustawić w 

miejscu, gdzie kiedyś stały kosze na śmieci. 

 

Radny Krzysztof Przybylski poprosił, aby zwrócić uwagę na drogę gminną w 

Borecznie biegnącą w stronę lasu, prowadzącą do zabudowań mieszkańców. 

Wymaga ona remontu.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że wspomniana przez Radnego droga 

znajdowała się w pierwotnej wersji dróg zgłoszonych do „Polskiego Ładu”, ale 

ustanowione kryteria nie pozwoliły na wprowadzenie tej drogi do Programu. Niemniej 

liczy na kolejne nabory. Stan dróg gminnych jest znany. Przyjmuje uwagę Radnego, 

podobniej jak uwagę Radnego Gala, którą po sesji przekaże pracownikowi 

merytorycznemu. 

 

Ad. 5. Zamknięcie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś 

zamknął XXXIII nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Krzysztof Gawryś 
Protokołowała:                                                                                                                 

Ewa Warcaba- Cympel 


